
Občni zbor
turističnega društva

Turistično društvo Moste-Polje je 19. februarja imelo svoj občui
zbor, na katerem so pregledali delo društva zadnji dve leti, to je čas
zadnjega mandata upravnega odbora društva.

Poročilo o delu društva v prete-
klem obdobju kot tudi načrte za
deJo v prihodnje je podal doseda-
nji predsednik Edvard Svetek in
dejal, da plan dela za preteklo leto
ni bil v celoti izpolnjen iz objek-
tivnih in iz subjektivnih vzrokov.
Kljub temu pa je društvo sodelo-
valo pri proslavi 1. maja na Pe-
čarju, organiziralo očiščevalno ak-
cijo na Urhu, pripravilo zelo od-
mevno Ln obiskano prireditev
v Zajčji dobravi z naslovom »Sre-
čanje moščanskih in zamejskih
kulturnih skupin«, posnelo nekaj
novih diapozitivov, ki naj bi slu-

0 Na tem občnem zboru je
predsednik dmštva Edvard Sve-
tek podelil tudi priznanja razstav-
ljalcem aktiva kmečkih žena na
razstavi v Zadvoru, in sicer:
Francu Čepinu iz KaSlja za ko-
lekcijo pletenih košar, Francu Je-
rihi iz Prežganj prav tako za ko-
lekcijo pletenih košar (malih), os-
novni šoli Edvarda Kardelja iz
Dolskega za celovilo sodelovanje
na razstavi, osnovni šoli Toneta
Trtnika-Tomaža prav tako za ce-
lovito sodelovanje na razstavi,
Tončki Jemc iz Petelinj za kolek-
cijo pletenih izdelkov, košaric in
šatulje, Alojziju Končaiju iz
Vnajnarjev za delovne košare,
Majdi Znoj iz Kg. Kašlja za pre-
hrambene izdelke, posebno za
razstavljeno potico.

žili pri predavanjih o krajih naše
občine. Pripravilo pa je tudi do-
kumentacijo za obnovo zidu zgo-
dovinske cerkvice v Zavogljah, ki
je resnična znamenitost naše ob-
čine in pripravilo vse za izdajo
razglednice.

V načrtih za bodočnost so
stvari, ki naj bi jih končali letos in
to je postavitev informacijskih' ta-
bel, ki bodo ljudi opozarjale na
znamenitosti v naši občini. Še nai-
prej bodo organizirali očiščevalnie
akcije, pripravili predavanjie
o zgodovinskih in etnografskilh
zanimivostih naše občine, priprai-
vili tradicionalno priredite^v
v Zajčji dobravi in skušali organii-
zirati kakšno kulturno dejavnost
v fužinskem gradu. Dela je velik(O

in le z združenimi mocmi tako
članov društva kot drugih bo mo-
goče načrte tudi izpeljati. Pri tem
si želijo tudi pomoči širše družbe,
tako občine kot ljubljanske turi-
stične zveze in delovnih organiza-
cij. Njihovo pomoč potrebujemo
veliko bolj kot dosedaj, saj je
treba vedeti, da je delo turistič-
nega društva prostovoljno, to je,
da za svoje delo ni nihče plačan,
in da so dela, ki jih opravlja TD,
koristna vsakomur, saj skrb za
okolje, čisto vodo, zrak itd. ostaja
pomembna naloga tudi za turi-
stično društvo. Pri tem je precej
dela, ki ga T D opravlja tudi na-
mesto delovnih organizacij in zato
je tudi dolžnost delovnih organi-
zacij, da prizadevanja TD podpi-
rajo.

Zbor društva je bil popestren
tudi z diapozitivi naše občine, ki
jih je prikazal in razložil tov. Sve-
tek. Bili so prijetna osvežitev.

Ob diapozitivih in zanimivi be-
sedi so navzoči lahko videli, kako
je naša občina zanimiva in vredna
ogleda tako po lepoti kot tudi po
zgodovinskih znamenitostih.

Zbora so se poleg članov udele-
žili tudi predsednik Skupščine
občine Moste-Polje Ivo Samec,
predsednik liubljanske turistične
zveze Lojze Sostar in direktor Pa-
pirnice Vevče Stane Ermenc.

Ob koncu je občni zbor razrešil
stari upravni odbor in izvolil no-
vega, ki ga bo nadaljnji dve leti
ponovno vodil Edvard Svetek. Za
zaključek pa je turistično društvo
za občni zbor pripravilo že tradi-
cionalni srečelov; dobiček pa je
namenjen dejavnosti turističnega
društva.

es


